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Protokół spotkania 
 

Treść protokołu 

1. Wprowadzenie. Agenda spotkania. 

2. Zjazd FUT AGH. Prezydium RUSS było na zjeździe AGH- zrzeszenie 

uczelni do których należymy. Julia Szymańska została wybrana do 

prezydium. Obrady trwały 10 godzin. Nie było szkoleń. Odbyła się gala. 

Zapoznanie z innymi uczelniami. Dużo rozmów Kaczora z ludźmi, którzy 

mają podobne komisje. Inni mają bardziej rozłożone zadania w komisjach 

niż u nas. Zajmiemy się tym.  

3. Imprezy co ich nie ma. 

Nie odbyła się impreza klubowa (7.12). Władze się nie zgodziły. Potem 

wyszła propozycja zorganizowania w tym samym terminie karaoke od 

dziekanatu. Wszystko zorganizowane, ale nie dostaliśmy potwierdzenia od 

menadżerki. Nie chcieliśmy promować wydarzenia, które nie jest dopięte. 

Na razie zobaczymy czy będą chcieli wziąć nas na poważnie.  

4. Ubiegłe wydarzenia.  

Speed dating. (13.11) Nie wykorzystano biletów na randkę.  

Przelew życia (14-16.11) 1 dzień: zarejestrowanych 42, oddane 19 ,2 

dzień: zarejesrtowanych 45, oddane 21. 19 litrów krwi końcowo. 

Przypominać na socialach o piciu wody przed pobraniem. Osoby, które 

oddały dostały czekoladę oraz inne prezenty. 

Familiada. (21.11) Udała się. Były problemy techniczne, ale koniec końców 

na spontanie jakoś poszło. Dobrze, że Hubert miał żółty garniak.  

Karaoke. (23.11) Udało się. Było dużo osób. Długa kolejka do piosenek. 

Czkamy na uwagi. Dziekanat nie przewidział ile będzie osób. Zakładali 50 

osób, wyszło dużo więcej.  

Planszówki (28.11) Odbyły się w CS. Było dużo ludzi, nie mieli gdzie 

siedzieć. Planszówki ogarnięte przez Julię od xJoy. Możemy korzystać z 

planszówek do grudnia. 

Pierniczki. Dużo pierniczków dzięki firmie Mobile Viking. Pierniczki zostały 

na stream. Ludziom się podobało. Jedyne uwagi to, że mogłoby trwać 

dłużej. Po wydarzeniu duży bałagan. Jedna drużyna zostawiła swój domek  

z piernika. 



5. Odpoczynek. Robimy mniej wydarzeń w czasie sesji. Celujemy w dużą 

imprezę dopiero w marcu- skala otrzęsin. 

6. Przyszłe wydarzenia: świąteczny stream, wigiliia RUSS, planszówki, 

karaoke, teleturniej. 

7. Planszówki pomysł. Duża frekwencja jest zawsze. Biblioteka się odezwałą 

czy nie chcemy z nimi robić planszówek. Na początku styvznia/ drugi 

tydzień robimy planszówki z biblioteką, kołem strategów i innymi agendami. 

Wydarzenie będzie na większą skalę. Biblioteka chce wydarzenie do 20. 

My organizujemy wydarzenia od 20 do 23. Pomyślimy nad rozpoczynaniem 

wydarzeń wcześniej niż 20. Babka z biblioteki jest bardzo chętna. W 

bibliotece są organizowane planszówki. Chcemy zwiększyć naszą 

działalność i rozszerzyć to wydarzenie (odwrotnie czasowniki).  

8. Pomysły.  

Improwizacja.  

Lodowisko. Trzeba się zastanowić na ile w projektach możemy zmieścić 

więcej rzeczy dla studentów. Zapraszać studentów. Być promotorami, a nie 

organizatorami. Zachęcać ludzi do przyjścia różnych miejsc. Rozmowa o 

muzeum sztuki nowoczesnej.  

TedTalk. Krótkie prezentacje np. naukowe dla studentów kierunków 

naukowych.  

9. Konkurs na najlepsze memy. Będzie nagroda na koniec. 

10. Ankieta „Topografia wiedzy”. Ma na celu sprawdzenie jak się czują ludzie w 

obszarach działania komisji. Wypełnienie ankiety przez członków komisji. 

Sposób na sprawdzenie swojego rozwoju. 

11. Przerwa.  

12. Świąteczny stream (15-16.12). Dużo roboty będzie. Dzisiaj (12.12) odbyło 

się spotkanie z SGGWTv. SGGWTv są zajarani. Jacek jest najbardziej 

zajarany. Bardziej od Marii. Maria się trzyma za głowę, gdy Jacek coś 

mówi. Mają duże oczekiwania wobec nas. Główny motyw, którego 

trzymamy się na stremie: brak przypałów, bez podtekstów do 

czegokolwiek. Wyczulenie na cenzurę dla koordynatorów. Problemem jest 

ograniczenie nas przez bycie familyfriendly, a studenci są mało 

familyfriendly. SGGWTv przyniesie 7 kamer- pełna profeska. Zapewnienie 

o świetności SGGWTv. Przyjdą jutro (13.12) się rozstawiać. Nie wiadomo 

czy stream będzie zapisywany.  

Steam rozpoczyna się o 18:00. Na FB i YT SGGW. 

13. Omówienie planu stream’a.  

Pomysł: quiz zmienić aplikacje Kahoot na Quizz. Robienie sztucznego 

tłumu w czasie quizu.  

Squer Dance przyjdzie i nauczy nas tańczyć. Zastanawiają się nadal. Mają 

odpisać do jutra (13.12).  

Lepienie bałwana i igloo. Jest problem: nie ma śniegu. Alternatywa: zrobić 

fort z koców.  

Omówienie planu centrum samorządowca (co będzie się gdzie działo w 

czasie stream’a).  

Zamysł: 24 godzinne granie w gry. Backup jak aktywność skończy się 

wcześniej niż w planie. W strefie samorządowej nie ma kamery.  



Gotowanie świątecznych potraw. Pare potraw zostało wykreślonych. Są 

niespodzianki. 

Wielka improwizacja Kuroczko. Jest nadzieja, że nie zamkną po tym 

streama. Ma przesłać plan jutro. 

Wywiad z Arturem Gierasimowiczem. 

Makijaż. Chłopcy malują dziewczyny. Najlepszy makijaż wygrywa dyplom 

uznania. 

Jaka to melodia. Problemy z prawami do muzyki. Youtube może zamknąć 

streama. Pomysł: ludzie grający na instrumentach zamiast puszczanej 

muzyki. 

Pomiędzy wszystkimi aktywnościami będzie studio.  

Gry. Quiz o grach. Szukanie osób. Będzie serwer na Minecraftcie (18:00- 

do końca). Koło 3 sprawdzimy serwer.  

Świąteczne śniadanie. Zapisujcie się i załóżcie świąteczne piżamki.  

Koła naukowe prezentacja. Możliwość zaprezentowania się kół, które 

wygrały Przegląd Kół Naukowych.  

Kartki świąteczne bez patrzenia. Potrzebni ludzie. 

Challange. 

Spacer po kampusie. Kaczor idzie z Kolasą gdzieś.  

Wielka Familiada Przewodniczących. Uczestniczy dużo uczelni. Potrzebna 

jedna osoba. 

Rozmowa Korby z osobą niespodzianką. 

Koniec streama. Mecz siatkówki: samorząd vs pracownicy. Trzeba skrócić 

mecz. Wrócą nagrywając. Potrzeba ludzi na widownię.  

Podsumowanie i zakończenie. Coś śmiesznego. Dziękowanie itd. 

14. Podsumowanie i pytania stream. 

Pokażmy władzom, że jesteśmy rozluźnieni.  

Stream ma duży potencjał.  

Promujemy zbiórkę fundacji „Pies na zakręcie”. Szukają również 

wolontariuszy dla psów na tymczasowy dom. 

Tworzenie świątecznej atmosfery na streamie poprzez ubranie 

świątecznych ubrań i dodatków. 

Można ogarnąć sobie nocleg w akademikach.  

15. Wolne wnioski. 

Co jeszcze ta komisja może robić? Komisja kiedyś była projektami i 

komisją kultury. Można zorganizować wyjścia do teatrów i muzeów, żeby 

zaangażować ludzi, którzy są mniej imprezowi.  

Wieczór artystyczny: malowanie. 

Pomysł na lato: spacer po polanie. Temat „dzikie kwiaty”. 

Zorganizować spotkanie na temat ELLS, żeby zwiększyć świadomość na 

temat tego czym się zajmują. 
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